



Australian Vanadium

Australian Vanadium 的股票在提前开展中试规模试验后股价飙升

[Australian Vanadium Ltd's \(ASX:AVL\)](#) 的股票在澳大利亚西部 Meekatharra 附近的澳大利亚钒项目完成冶金和资源钻探后，日内交易价格上涨约 10.5%。

完成的钻探计划收集了大直径金刚石核心测试材料，用于中试规模研究，目标是材料类型的混合物，这些材料将是项目拟建露天矿场内高品位大型磁铁矿层开采材料的典型。

现在，详细的中试规模测试工作已经提前开始，以便在最终工程设计之前完成处理流程图（PFD）的最终确定。

该试点计划将测试代表性的矿石数量，以确保该流程按比例放大后可以用于实际的矿山生产。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium shares surge after commencing pilot scale test work ahead of schedule

[Australian Vanadium Ltd's \(ASX:AVL\)](#) shares are trading about 10.5% higher intra-day after completing metallurgical and resource drilling at the Australian Vanadium Project near Meekatharra in Western Australia.

The completed drill program collected large diameter diamond core test material for pilot scale studies by targeting blends of material types that will be typical of material to be mined from the high-grade massive magnetite layer within the proposed open pit at the project.

Detailed pilot scale test work has now commenced ahead of schedule for the finalisation of the processing flow diagram (PFD) ahead of final engineering design.

The pilot program will test representative amounts of ore to ensure that the process is scaled up correctly for actual mine production.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China